

PRESS RELEASE

For Immediate Release

March 11, 2019

Crown Brands Manufacturer Representative for the British Columbia, Canada territory - Savard Marketing

We are pleased and excited to announce effective April 1st, 2019, Savard Marketing, as the Crown Brands Manufacturer Representative for the British Columbia, Canada territory. Savard Marketing was founded by Phil Savard in 2003. Phil has over thirty-five years of excellence in the restaurant industry - both working in and distributing to commercial kitchens.

Please join me in welcoming Phil Savard and Savard Marketing to the Crown Brands Family. We wish him much success and are committed to helping him succeed in this very important territory.

Contact Information for Phil Savard - Cell: (604) 786-6767 | email: p.savard@telus.net

For further information please contact Andrew Allen at Crown Brands, LLC, by phone at (905) 817-1470 or via e-mail at Andrew.allen@crown-brands.com.

For more information on Crown Brands, visit www.crown-brands.com

About Crown Brands:

Crown Brands, LLC was formed in 2014 with the acquisitions of Focus Foodservice, LLC, Johnson-Rose (Canada/US) and Update International. In September 2015, Co-Rect Products was added to this impressive portfolio. In October 2018, the company acquired the manufacturing and distribution operations of Tomlinson Industries of Cleveland, Ohio and most recently in January 2019, Crown Brands acquired the Foodservice Dinnerware, Flatware and Crystal Glass operations of The Oneida Group.

With over 100 years combined experience, Crown Brands has the knowledge, expertise and resources to bring best in class products and service to the food service marketplace.

CROWN BRANDS, LLC

COMMUNIQUÉ DE PRESSE

Pour diffusion immédiate

11 mars 2019

Représentant des fabricants de Crown Brands pour le territoire de Colombie Britannique, Canada - Savard Marketing

Nous sommes heureux et heureux d'annoncer l'entrée en vigueur, à compter du 1er avril 2019, de Savard Marketing, en tant que représentant des fabricants de Crown Brands pour le territoire de Colombie Britannique, au Canada. Savard Marketing a été fondée par Phil Savard en 2003. Phil a plus de trente-cinq ans d'excellence dans l'industrie de la restauration - travaillant et distribuant dans des cuisines commerciales.

Veuillez-vous joindre à moi pour souhaiter la bienvenue à Phil Savard et à Savard Marketing au sein de la famille Crown Brands. Nous lui souhaitons beaucoup de succès et sommes déterminés à l'aider à réussir sur ce territoire très important.

Informations de contact pour Phil Savard - Cellulaire: (604) 786-6767 | email: p.savard@telus.net

Pour plus d'informations, veuillez contacter Andrew Allen à Crown Brands, LLC, par téléphone au (905) 817-1470 ou par courrier électronique à l'adresse Andrew.allen@crown-brands.com.

Pour plus d'informations sur Crown Brands, visitez www.crown-brands.com

À propos des marques Crown:

Crown Brands, LLC a été créée en 2014 avec les acquisitions de Focus Foodservice, LLC, de Johnson-Rose (Canada / États-Unis) et de Update International. En septembre 2015, Co-Rect Products a été ajouté à ce portefeuille impressionnant. En octobre 2018, la société a acquis les activités de fabrication et de distribution de Tomlinson Industries à Cleveland, dans l'Ohio. Plus récemment, en janvier 2019, Crown Brands a acquis les activités de service à la table, de vaisselle et de verres en cristal du groupe Oneida.

Avec plus de 100 ans d'expérience combinée, Crown Brands dispose des connaissances, de l'expertise et des ressources nécessaires pour offrir les meilleurs produits et services de sa catégorie sur le marché des services alimentaires.

CROWN BRANDS, LLC